
V Krajevni skupnosti
Ljubo Šercer ,

Nova oblika dela
Že dolgo je znano, da je ZSMS kot druž-

benopolitična organizacija v krizi glede mno-
žičnosti udeležbe mladih v njej. Cedalje bolj
postaja elitna, forumska organizacija, ki ne
izpolnjujc svojega poslanstva — združevanje
mladih ne glede na njihov nazor ali pre-
pričanje. Ravno iz tega je vzklila potreba po
novih oblikah dela z novo vsebino.

Ena takšnih novih oblik dela je nastala
v KS Ljubo Šercer. Gre za ustanovitev Dru-
štva prijateljev mladine in s tem v zvezi
aktivov mladih. Pobudniki sicer niso bili
mladincf, pač pa nekaj starejših (samo po
letih) entuzijastov. Ena izmed njih je tudi
naša današnja sogovomica Metka Močnik,
krajanka te KS ter članica Izvršilnega od-
bora Zveze prijateljev mladine Ljubljana-
Šiška.

S kakšnim namenoni ste zučeli ustanav-
Ijati Dništvo prijateljev mladine (DPM) v
vaši KS?

Ja, to je dobro vprašarfje. Pobudo je že
pred leti dala občinska Žveza prijateljev
mJadine (ZPM). Aktlvi mladih so prej delo-
vali, toda sčasoma- je to zamrlo. Zdaj smo
vse to skušali obnoviti. Ponovno ustanavlja-
mo akitve mladih po blokih, ulicah. Vanje
so vključeni pionirji in mladinci in po svo-
jem programu dela irna vsak svoje zadol-
žitve, ki jih vestno izpolnjuje. S lakšnim na-
cinom. dela bi radi pri mladih Ijudeh vzgo-
jiJi čul za humanost, pripravljenost pomaga-
ti drugim, skrb za čisto okolje in zdrave od-
nose med ljudmi, skratka radi bi od njih
naredili dobre mladince.

Kaj pa vsebuje ta njihov pmgram dela?
Vsebuje različne dejavnosti. To so škrb

za čiščenje okolice. Večkrat se nam zdaj
dogaja, da otroci nas starejše opozarjajo na

snago okolja. Nadalje, pomagajo starejšim
občanom tako, da jim prinašajo živila iz tr-
govine, drva ali kurjavo iz kleti, hrano iz
menze, jih pospremijo k zdravniku afi ga pa
pokličejo na dom. Imajo seznarne vseh pred-
šolskih otrok, ki v vrtce niso vključeni, že-
leli pa bi se vključevati y njihov program.
Imajo seznam učencev, ki zaradi zaposleno-
sti staršev nimajo redne prehrane doma in
jim je zato potrebno zagotoviti kosilo v
enem izmed vrtcev. Vključujejo se v progra-
me letovanj ZPM Ljubljana-Šiška, priprav-
Ijajo program glasbenega, likovnega ter
šporlnega delovanja. Pri vsem tem delu so
zelo zagnani.

. S- kom se pa v tej svoji lako široki de-
javnosti povezujejo?

Povezavo imamo z vsemi dejavniki v KS.
Najprej so to hišni sveti, katerih en delegat
je iz aktiva mladih, potem so to ostale DPO
v KS, vrtci, šola Hinka Smrekarja, glasbena
šola Franca Šturma, Rdeči križ, Društvo
upokojencev.

Kako pa pridobivate člane? Za mlajše
verjetno ni problemov, kako je pa z ostali-
tni?

Tudi z ostalimi kar gre.- Otroci hodijo po
blokih, delijo posebne pristopnice in pobi-
rajo članarino. Potem pa tudi ti novi člani
pridobijo še nove in tako naprej. Tako je na
primer naša najsiarejša, a še vedno čila,
več kot osemdesetletna Antonija Škerle pri-
dobila za članstvo cel blok upokojencev. Za
to smo ji hvaležni.

Kako ste pa notranje organizirani? Aktivi
mladih so po blokih, kako gre polem ta hie-
rarhija naprej?

Naše društvo ima naslednje organe: izvrš-
ni odbor (predstavniki staršev, aktiv ZSMS,
Oš, vrtcev in KS), razširjcni izvršni odbor
(predsedniki aktivov mladih in njihovi men-
torji, predsedniki komisij KS, predsedniki
društev KS), nadzorni odbor, komisija za de-
lo s cicibani, pionirji irt starši, komisija za
letovanje, komisija za kulturo, šekretarja in
blagajnika društva. Najvišji so seveda izvrš-
ni m razširjeni izvršni odbor, ki skrbi za
izvajanje sprejetega programa.

Ko sva ie pri programu, pa povejte, da je
zelo obsežen. Vsebuje veliko kuhurnih pri-
reditev, obiskov, akcij in zabave. Kaj recimo
načrtujete za bliinjo prihodnosl?

Za novoletne praznike pripravljamo zelo
zanimiv spored. Popoldne nas bo obiskal de-
dek Mraz, potem pa bomo mamice, vsaka
bo nekaj pripravila ali spekla, pogostile čla-
ne aktivov mladih. Potem se bomo pa vsi
skupaj — starši in otroci poveselili ob glas-
bi in plesu. Prav prijetno bo.

Ne dvomimo, da ne bo. Bilo bi pa še bo-
lje, če primer te KS in tako uspešnega dela
z mladimi ne bi bil osamljen. Mogoče jih
bodo zdaj še drugi posnemali. Lahko posku-
site, saj ni težko, sicer so vam pa v KS Lju-
bo šercer pripravljeni pomagati vsaj v za-
četku.
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